
چندی پیش و با تصمیم دولت چین، بازی های آسیایی 
هانگژو که قرار بود در شهریور سال جاری برگزار شد به 
تعویق افتاد و قرار است تا یک ماه آینده تاریخ جدید این 
رقابت ها اعلام شود. شورای المپیک آسیایی که انتظار 
چنین تصمیمی را نداشــت برای تعیین تاریخ جدید 
بازی های آسیایی کار سختی دارد؛ چرا که از یک طرف 
به خاطر محدودیت های ایجاد شده توسط دولت چین 
امکان برگزاری این رقابت ها حداقل تا یکســال آینده 
نیست و از طرف دیگر سال آینده هم ترافیکی از مسابقات 
انتخابی المپیک پاریس است. در چنین شرایطی احتمال 
دارد بازی های آسیایی هانگژو به طول کل لغو شود. برای 
کمیته بین المللی المپیک، برگزاری رقابت های انتخابی 

المپیک اهمیتی به مراتب بیشتر از بازی های آسیایی 
دارد و قطعاً اجازه نخواهد داد بازی های آســیایی روی 
مسابقات انتخابی المپیک ســایه بیندازد. باید دید در 
نهایت چه اتفاقاتی رخ خواهد داد و چه سرنوشــتی در 

انتظار بازی های آسیایی هانگژو خواهد بود.
مشخص بود بازی ها به تعویق خواهد افتاد

پیمان فخری، سرپرســت کاروان ایران در بازی های 
آســیایی هانگژو در ایــن خصوص گفت: بــا توجه به 
تماس هایی که در چند ماه گذشته با کمیته برگزاری 
بازی ها مبنی بر دریافت دفترچه کووید-۱۹ داشتیم و 
آن ها همواره قول چند ماه دیگر را می دادند یا می گفتند 
فعلًا صبر کنید، مشخص بود بازی ها به تعویق خواهد 
افتاد اما چالش اصلی آن ها تعیین تاریخ دقیق بود و به 
همین دلیل کمی تأمل کردند. متوجه شــدیم که این 
بازی ها با توجه به شرایط کشور میزبان لغو خواهد شد 

ولی آن ها منتظر این بودند که در زمان و مکان مناسب 
این موضوع را مطرح کنند و به نوعی نتوانســتند زمان 
دقیقی برای برگزاری این بازی ها در سال آینده معین 

کنند.
آن قدر مسابقه داریم که تعطیلی در کار نخواهد 

بود
سرمربی تیم ملی تکواندو با بیان اینکه شرایط برای همه 
کشورها با تعویق بازی های آسیایی یکسان است گفت: 

آنقدر مسابقه داریم که تعطیلی در کار نخواهد بود.
بیژن مقانلو در گفت وگویی با ایرنا در خصوص تعویق 
بازی های آســیایی هانگژو، اظهار داشــت: مسابقات 
قهرمانی آسیا را تیرماه در کره جنوبی و سپس مراحل 
مختلف گرندپری را پیش رو داریم و به همین دلیل اردوها 
ادامه خواهد داشــت. وی افزود: آرمین، محمدمهدی 
عمادی، سجاد مردانی و سروش احمدی نفراتی هستند 
که اکنون می توانند در گرندپری شرکت کنند. نفرات 
دیگر هم اضافه می کنیم تا برای حضور در رویدادهای 
مختلف آماده باشند. سرمربی تیم ملی تکواندو گفت: 
برخی نفرات ما امتیاز تورنمنت هــای خود را تکمیل 
کرده اند و آنهایی که هنوز امتیازشان کامل نیست باید به 

میدان بروند تا جایگاه خود را ارتقا بدهند.
وی گفت: ۱۶ نفر را انتخاب کــرده و تقریباً تیم خود را 
بسته ایم و منتظر زمان جدید بازی های آسیایی هستیم 
تا دوباره برای این رویداد برنامه ریزی کنیم. در نهایت 
برنامه مسابقات ما همچون قهرمانی آسیا، گرندپری، 
تورنمنت ها و قهرمانی جهان مشخص است و جایی برای 
تعطیلی کار نداریم. این را هم بگویم که شــرایط برای 

تمامی کشورها یکسان است.
با توجه به تعویق این بازی ها باید برنامه ریزی لازم 

را داشته باشیم
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد گفت: هنوز ترکیب تیم 
ملی مشخص نیست و این موضوع خردادماه پس از جام 
تختی با تصمیم فدراسیون مشخص خواهد شد. پژمان 
درستکار در خصوص تعویق یکساله بازی های آسیایی، 

گفت: با توجه به تعویق این بازی ها باید برنامه ریزی لازم 
را داشته باشیم.

زمان جدید بازی های آسیایی تا یک ماه آینده 
مشخص خواهد شد

رئیس کمیته ملی المپیک جزئیات تعویق بازی های 
آسیایی ۲۰۲۲ را شرح داد. ســید رضا صالحی امیری 
که در محل برگزاری اجلاس شورای المپیک آسیا در 
ازبکستان حضور دارد در رابطه با لغو بازی های آسیایی در 
زمان مقرر گفت: چینی ها که میزبان این رویداد هستند 
در این اجلاس گزارش کاملی از شرایط برگزاری بازی ها 
ارائه کردند و تاکید داشتند تمام شرایط از حیث سخت 
افزاری و غیره برای برگزاری این رویداد مهیا شده است.

وی با اشاره به اینکه به گفته چینی ها ۷ میلیون نفر درگیر 
برگزاری بازی های آســیایی شده اند، خاطرنشان کرد: 
با این حال مقامات ورزش چین که در اجلاس حضور 
داشتند اعلام کردند که بنا به اعلام دولتشان از برگزاری 

بازی ها در زمان مقرر انصراف می دهند.
رئیس کمیته ملی المپیک تصریح کرد: در همین رابطه 
مقرر شد کمیته ای اضطراری متشکل از مقامات ورزش 
آسیا تشکیل و در رابطه با زمان جدید بازی های آسیایی 
تصمیم گیری کند، زمان پیشنهادی بعد از تصویب در 

شورای المپیک آسیا نهایی خواهد شد.
وی در مورد ضرورت تشــکیل این کمیته گفت: زمان 
جدید بازی ها نباید در تداخل با دیگر رویدادهای جهان 
باشد، بنابراین لازم است به دقت بررسی شود چون از 
این حیث پیچیدگی های خاص خــود را دارد. به گفته 
صالحی امیری زمان جدید بازی های آســیایی تا یک 
ماه آینده مشخص خواهد شد. وی تاکید کرد: در این 
اجلاس همچنین تعویق بازی آسیایی جوانان که قرار 
بود آبان ماه برگزار شود به تصویب رسید. احتمالاً بازی ها 
سال ۲۰۲۵ در تاشکند برگزار می شود. قبل از اجلاس 
امروز مقامات ازبکســتان از ماکتی رونمایی کردند، در 
ازبکستان دهکده ای در حال ساخت است که به زودی 

برای رویدادهای بزرگ ورزشی استفاده می شود.   
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پیام مدافع بارسلونا برای رئال مادرید؛

من به این بارسلونا بسیار 
امیدوار هستم

ایسنا: مدافع بارسلونا صعود رئال مادرید به 
فینال لیگ قهرمانان اروپا را به این تیم تبریک 
گفت. او به هواداران بارسلونا قول داد که تیم 

در فصل بعد جام کسب کند.
رونالد آراخو یکی از بازیکنان کلیدی و 

تاثیرگذار بارسلونا در فصل جاری بوده است.
این مدافع اروگوئه ای که به تازگی قراردادش 
را با آبی اناری ها تمدید کرد، درباره صعود رئال 
مادرید به فینال لیگ قهرمانان اروپا گفت: 
به رئال مادرید به خاطر این موفقیت بزرگ 
تبریک می گویم. این تنها چیزی است که 

می توانم بگویم.
او درباره فصل بدون جام بارسلونا هم گفت: 
فصل را بسیار بدی شروع کردیم اما با آمدن 
ژاوی همه چیز تغییر کرد. با آمدن سرمربی 
جدید بازیکنان از نظر ذهنی تغییر کردند و 
سطح متفاوتی از خود را نشان دادند. پیروزی 
بزرگی را برابر رئال در برنابئو و ناپولی در ایتالیا 
کسب کردیم که این نقطه اوج کار ما بود. 
البته باید اعتراف کرد که تیم در بازی های 
کسب  بخشی  رضایت  نتیجه  خود  اخیر 
نکرده است. ما بازیکنان جوان با استعدادی 
در اختیار داریم که در آینده بیشتر از آنها 

خواهیم شنید.
آراخو ادامه داد: من به این بارسلونا بسیار 
امیدوار هستم و قطعاً در فصل بعد جام کسب 
خواهیم کرد. سال بعد باتجربه تر خواهیم شد 
و این کمک زیادی به تیم خواهد کرد. به نظرم 
بارسلونا در کل خوب نتیجه گرفته است. نباید 
فراموش کرد که تیم بازیکنان بزرگی مثل 
مسی و سوارس را از دست داده و برای کنار 

آمدن با این موضوع به زمان نیاز دارد.
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احتمال کسر امتیاز از استقلال و سپاهان 
وجود دارد!

حکم کسر امتیاز دوباره چکش 
می خورد؟
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فوتبال ایــران در پرونده لیگ برتــر به هفته های 
پایانی نزدیک می شود و این در حالی است که غلبه 
حاشیه های ریز و درشت به متن بیش از دوره های 
پیشین است. یکی از آنها هم غائله کسرامتیازها از 
گل گهر بود و جنجال های که ایجاد شد. این در حالی 
است که اظهارنظر اخیر کارشناس حقوقی فوتبال 

ماجرای »کسرامتیاز« را دوباره زنده کرده است.
به یاد داریم که کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
در مورد اریک بابو باگناما مهاجم اهل گابن گل گهر 
سیرجان رأی به کســر امتیاز این تیم در سه بازی 
مقابل تیم های پیکان، سپاهان و استقلال داد اما 
حالا خبرهایی مبنی بر بازگشت این رأی به گوش 

می رسد.
احتمال کســر امتیاز از استقلال و سپاهان 

وجود دارد!
کارشناس حقوقی فوتبال گفت: در صورت اثبات 
اسناد و مدارک تیم گل گهر سیرجان، امتیازهای 

کسر شده به این تیم برمی گردد.
رســول باختر در گفت وگویــی در خصوص فایل 
صوتی منتشر شده مبنی بر فشار برای اعمال رأی 
کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال برای بازیکن 
خارجی غیر مجاز گل گهر اظهار داشت: به فرض 
اینکه این فایل های صوتی درست باشد، باید این 
نگاه صورت گیرد که محتوا پرونده چگونه خواهد 
بود. موضوع روشن این است که یک بازیکن خارجی 
باید شرایط خاص دستورالعمل لیگ برتر فوتبال 

ایران را داشته باشد.
وی ادامه داد: اگر انجام چهار بازی ملی برای بازیکن 
خارجی گل گهر اثبات شود، نتیجه این تصمیم تغییر 
خواهد کرد. اما اگر گل گهر نتواند این موضوع را اثبات 
کند، طبق ماده ۶۱، حکم آن این اســت که همه 
دیدارهایی که این بازیکن انجام داده، سه بر صفر به 

سود حریف خواهد شد.
باختر اظهار داشت: باید مشخص شود که اسناد و 
مدارک جدید تیم گل گهر برای ارائه چه خواهد بود 
و ممکن است در این اسناد مدارکی باشد که نشان 
دهد که این بازیکن چهار بازی ملی داشته است. 
شاید هم به طریقی فدراسیون فوتبال یا سازمان 
لیگ در آن زمان به این نتیجه نرســیدند. در این 
صورت امتیازهای کسر شده از گل گهر به این تیم 
برمی گردد و امتیازات اضافه شده به تیم استقلال و 

سپاهان کسر خواهد شد.

خبر ویژه

خبر روز
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جهان رودرروی چالش جدید چین
بازی های آسیایی هانگژو شاید هرگز برگزار نشود!

خطر جریمه میلیاردی در انتظار استقلال بمب نقل و انتقالاتی تابستان در آستانه انفجار عاقبت بخیری ستاره جوان با جدایی از جمع قرمزها
فارس: باشگاه استقلال اگر تا آخر اردیبهشت ماه طلب خود را با بازیکن سابقش تسویه 
نکند، شامل سود و جریمه دیرکرد کلانی می شود. احمد موسوی در ۲۰ شهریور ماه سال 
۱3۹۹ به استقلال پیوست. عملکرد او در استقلال نوسان زیای داشت. با این اوصاف بعید 
نبود که این بازیکن و فرهاد مجیدی در ۱۶ آبان ۱4۰۰ به پایان راه همکاری برسند. در 
نهایت این بازیکن با توافق مالی به گل گهر سیرجان پیوست. موسوی در زمان جدایی از 
آبی پوشان توافق کرد که طلب بیش ۲ میلیاردتومانی خود را تا پایان اردیبهشت ۱4۰۱ 
دریافت کند. در غیر اینصورت، این مبلغ شــامل جریمه دیرکرد و سود می شود و به 4 

میلیارد تومان می رسد.

مهر: ارلینگ هالند در یک قدمی پیوستن به منچسترسیتی قرار دارد و قرار است کریم 
آدیمی در دورتموند جانشین بچه غول شود. به ادعای نیکولو شیرا، توافقات نهایی برای 
انتقال ارلینگ هالند به منچسترسیتی انجام شده و اوبا قراردادی ۵ ساله و حقوق سالانه 
3۰ میلیون یورو به جمع سیتیزن ها اضافه خواهدشد. سیتی برای این انتقال علاوه بر 
کمیسیون های اطرافیان هالند، با پرداخت ۷۵ میلیون یورو بند فسخ قرارداد مهاجم 
نروژی، او را به خدمت خواهد گرفت. همچنین به ادعای این خبرنگار ایتالیایی، زنبورها 
برای جانشینی هالند با کریم آدیمی به توافق رسیده اند تا مهاجم آلمانی سالزبورگ 

مسیری مشابه با بچه غول را طی کند. توافق انجام شده برای آدیمی ۵ ساله خواهد بود.

خبرآنلاین: وینگر جوان منچستریونایتد با جدایی از این تیم فرصت کسب یک عنوان قهرمانی 
را دارد. آمد دیالو می تواند تنها بازیکن تیم منچستریونایتد لقب گیرد که امسال صاحب یک 
مدال می شــود. این بازیکن هم اکنون به صورت قرضی در رنجرز حضور دارد و درصورتی که 
رنجرز بتواند اینتراخت را شکست دهد صاحب یک مدال از 4۰ مدال سهمیه ای که یوفا برای 
تیم قهرمان درنظر گرفته، می شود. مدالی که هم تیمی های سابقش در یونایتد از آن بی بهره اند! 
دیالو ۱۹ ساله فصل قبل از آتالانتا راهی منچستریونایتد شد ولی پس از نیمکت نشینی در این 
تیم ابتدای سال ۲۰۲۲ تصمیم گرفت با انتقالی قرضی راهی فوتبال اسکاتلند و تیم گلاسکو 

رنجرز شود.


